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مخالف برخورد چکشی با 
دست فروشان هستم

تنبیه مدیران به دلیل 
اختلال اینترنت

سرمقاله خبر
بحث های شیرین طلبگی

هومن جعفری
اختلافات  درباره  مرعشی  1.حسین 
به  کرباسچی  و  عارف  بین  آمده  پیش 
خبرآنلاین گفت: »همان طور که بین آقایان 
یزدی و آملی لاریجانی بحث طلبگی هست، 
بین آقای عارف و آقای کرباسچی هم بحث 
جبهه  نمی تواند  هیچ کس  است.  طلبگی 
خداوند  الا  بپاشد،  درون  از  را  اصلاحات 
اصلاحات  جبهه  در  مشکلی  ما  متعال. 
به  نمی توانیم  که  اصلاح طلبان  ما  نداریم. 
شورای نگهبان انتقاد کنیم- برای همین به 
خودمان انتقاد می کنیم. الان تمام حیات و 
ممات ما دست شورای نگهبان است، اما از 
شورای نگهبان باج نمی خواهیم. قرار نیست 
اصولگرایان  کنیم.  ائتلاف  اصولگرایان  با 
خیلی ما را قابل نمی دانند، ما هم آنان را 

قابل نمی دانیم.«
این بحث طلبگی اخیرا خیلی جذاب 
با هم دعوا می کنند و بقیه  شده. بزرگان 
خبری  که  بفهمانند  مردم  به  اینکه  برای 
نیست، می فرمایند که اینها بحث طلبگی 
است. چقدر هم بحث های شیرینی است. 
برای ما که خوب است. اگر امکانش هست 
این بحث های طلبگی را گسترش بدهید.
در همه حوزه ها ، ادم ها بنشینند و با هم 

بحث طلبگی کنند.
توئیتر  در  خبرنگاران  از  برخی   .2
خبردادند، امیرتوحید فاضل، دبیر سیاسی 
ظریف  آقای  با  اخیرا  که  موج،  خبرگزاری 
وزیر امورخارجه به سوئد رفته بود، از تیم 
پناهندگی  درخواست  و  شده،  جدا  خبری 
داده است. احسان بداغی خبرنگارپارلمانی 
روز  قدوسی  کریمی  نوشته:  ایران  روزنامه 
را  دوتابعیتی ها  کذایی  لیست  مرداد  اول 
برای انتشار به خبرنگار مورد اعتمادش که 
دبیر سیاسی خبرگزاری اصولگرای »موج« 
بود، داد. درست روز آخر همان ماه یعنی 
۳1 مرداد، همان خبرنگار در جریان سفر 
ظریف به سوئد، پناهنده این کشور شد. / 

باشگاه روزنامه نگاران
می بینید؟ آدمی که دو تابعیتی ها را 
به خیال خودش لو داده حالا خودش آنور 
های  شوخی  روزگار  ما  روزگار  مرزهاست! 
بی مزه و بازی های بی اهمیتی است که 
اصلا و ابدا نمی شود روی آنها حساب کرد. 
اعتماد  باید  کسی  چه  به  دانی  نمی  دیگر 
نه  و  دارند  اصولی  اصصولگراها  نه  کنی. 

اصلاح طلب ها را می شود طلب کرد.
روزنامه  مدیرمسئول  قائم مقام   .۳
از  بعد  روزنامه  این  توقیف  رفع  از  قانون 
انتشار  زمان  هنوز  گفت:  و  داد  خبر  ۶ماه 
»ساغر  است.  نشده  مشخص  نسخه جدید 
قائم  و  عمومی  روابط  مدیر  پاک سرشت« 
مقام مدیر مسئول روزنامه »قانون« گفت: 
»امروز برگه رفع توقیف روزنامه را دریافت 
سر  از  را  انتشار  کار  زودی  به  و  کردیم 

خواهیم گرفت.«
از بهترین خبرهای روز گذشته  یکی 
به  روزنامه  یک  بازگشت  بود.  همین 
کیوسک. منتظر قانون و بی قانون هستیم.

تحصیل ۱۲۳ هزار تبعه غیرمجاز 
در مدارس ایران

و  بین الملل  امور  مرکز  رئیس 
آموزش  وزارت  کشور  از  خارج  مدارس 
جمهوری  نظام  اینکه  بیان  با  پرورش  و 
اسلامی پذیرفته است که کلیه فرزندان 
گفت:  بروند،  مدرسه  به  بتوانند  اتباع 
غیرقانونی  آموز  دانش  هزار  اکنون 12۳ 
غیرمجاز وارد مدارس شدند که با مجوز 
تحصیل  می توانند  کشور  وزارت  خاص 

کنند.
به  اشاره  با  کریمی،  غلامرضا 
و  آموزشی  عدالت  تحقق  چالش های 
اظهار  ایران  در  اتباع  تحصیل  وضعیت 
کرد: ۴۷۳ هزار دانش آموز اتباع خارجی 
هزار   ۴۴۳ حدود  که  داریم  پناهنده  و 
تعداد  این  هستند.  افغانستان  اهل  نفر 
دانش آموز در 2۸ هزار مدرسه تحصیل 

می کنند.
مقام معظم  به دستور  اشاره  با  وی 
رهبری در سال ۹۳ مبنی بر اینکه همه 
فارغ  ایران  داخل  در  پناهنده  کودکان 
خیر  یا  دارند  قانونی  اقامت  اینکه  از 
می توانند در مدارس ثبت نام کنند گفت: 
این موضوع مصوبه هیئت وزیران را نیز 
اسلامی  جمهوری  نظام  بنابراین  دارد؛ 
اتباع  فرزندان  کلیه  که  است  پذیرفته 

بتوانند به مدرسه بروند.
به  فرزندان  تعداد  درباره  کریمی 
اتباع، گفت: ما مسئولیتی  مدرسه نرفته 
آمارهای  نداریم.  شناسایی  زمینه  در 
رسمی نشان می دهد که نزدیک به یک 
میلیون پناهنده ثبت شده رسمی داریم 
حضور  مدارس  در  نیز  فرزندان شان  که 
می یابند. اما آمار غیررسمی حاکی از دو 
میلیون تبعه غیرمجاز در کشور است. اگر 
باید ۳۰۰  بگیریم  درنظر  را  رسمی  آمار 
هزار دانش آموز اتباع داشته باشیم. ولی 
ما اتباع غیرمجاز را هم ثبت نام می کنیم. 
سال های گذشته حدود 2۸۰ هزار دانش 
دستور  از  بعد  ولی  داشتیم  اتباع  آموز 
رهبری و مصوبه دولت، 12۳ هزار دانش 
مدارس  وارد  غیرمجاز  غیرقانونی  آموز 
کشور  وزارت  خاص  مجوز  با  که  شدند 

می توانند تحصیل کنند.
و  الملل  بین  امور  مرکز  رئیس 
آموزش  وزارت  کشور  از  خارج  مدارس 
کمک های  مجموع  افزود:   پرورش  و 
پناهنده  دانش آموزان  برای  بین المللی 
است  هزینه ای  کل  درصد  دو  از  کمتر 
طبق  که  حالی  در  می کنیم،  صرف  که 
را  ها  هزینه  درصد  باید ۵۰  نرم جهانی 
سایر  و  پناهندگان  عالی  کمیسیاریای 
ما  کنند.  تامین  بین المللی  تشکل های 
به وظیفه خود عمل کردیم ولی آنها به 
مرتب  ما  و  نمی کنند  عمل  وظیفه خود 
مجامع  به  موضوع  انعکاس  حال  در 

بین المللی هستیم.

ماجرای واردات لوازم آرایشی با پولِ دارو

وجود 3000 کلاس درس 41 نفره به بالا در کشور

اظهارات  برخی  درباره  دارو  و  غذا  سازمان  رئیس 
دارو،  ارزِ  با  بهداشتی  آرایشی  لوازم  واردات  بر  مبنی 

توضیح داد.
هجدهمین  حاشیه  در  شانه ساز  محمدرضا  دکتر 
همایش سالانه انجمن علمی داروسازان ایران با حضور 
اولیه  در جمع خبرنگاران درباره وضعیت واردات مواد 
برای  مالی  انتقالات  و  نقل  حوزه  در  گفت:  دارویی، 
است.  نشده  حاصل  گشایشی  هیچ  اولیه  مواد  واردات 
ما  دارویی  و  مالی  سیستم  تجربه  و  توانمندی  البته 
افزایش یافته است. به هر صورت و با لطف خدا در حال 
تعداد  و  می شود  تامین  خوبی  به  مردم  داروی  حاضر 

اقلام کمبود دارویی روز به روز در حال کاهش است.
برنامه ریزی افزایش تولید داخلی مواد اولیه دارویی
وی افزود: از طرفی هم از سوی سازمان غذا و دارو 
و هم از سوی معاونت فناوری و ارگان های دست اندرکار 
زمینه  در  که  است  شده  برنامه ریزی  دارو،  تامین  در 
تولید مواد اولیه دارویی به طور منظم برنامه ریزی کنیم. 
در حال حاضر ۹۷ درصد داروهای مورد نیاز مردم در 
داخل کشور تامین می شود و برنامه ما این است که در 
به  درصد   ۶۰ از  را  تولید  بتوانیم  نیز  اولیه  مواد  حوزه 

بالای ۹۰ درصد ظرف یک سال آینده برسانیم.
علیه  ظالمانه  تحریم های  کرد:  تاکید  شانه ساز 
باعث شد که همه داروسازان و سایر دست  کشورمان 
اندرکاران صنعت داروسازی به جایی برسند که بتوانیم 
در آینده ای نزدیک در حوزه مواد اولیه نیز به خودکفایی 
برسیم. این یکی از برکات فشاری است که دشمنان به 

مملکت مان وارد می کنند.

کیفیت داروهای ایرانی
داروهای  کیفیت  درباره  سوالی  به  پاسخ  در  وی 
داروهای  به  اعتماد  نمی کنم که  فکر  ایرانی گفت: من 
ایرانی کم شده باشد. باید توجه کرد که استانداردهای 
در  و  است  بین المللی  استانداردهای  ما  داروی  تولید 
کنار  در  قطعاً  اما  نداریم،  ملی  استاندارد  حوزه  این 
تامین کمی دارو بر روی بحث کیفی هم با دقت نظر 
بیشتری عمل خواهیم کرد. در جلسات متعددی که با 
روی  صنایع دارویی برگزار کرده ایم، تاکید شده حتماً 
بحث کیفیت باید بیش از گذشته انرژی بگذارند. وزیر 
بهداشت هم در جلسات متعددی که در رونمایی های 
برای  نمی خواهیم  ما  که  کردند  اعلام  داشتند  اخیر 

تولید داخل رانت ایجاد شود و بر همین اساس حتماً 
باید تولید داخل ما تلاش مضاعفی برای ارتقاء کیفیت 
برنامه های قطعی ماست  این جزو  انجام دهد.  خودش 

و در کنار تامین دارو به کیفیت دارو نیز می پردازیم.
معرفی متخلفان ارز دارو به دستگاه های قضایی 

و امنیتی
سوال  به  پاسخ  در  دارو  و  غذا  سازمان  رئیس 
واردات  بر  مبنی  اظهارات  برخی  درباره  خبرنگاری 
لوازم آرایشی - بهداشتی با استفاده از ارز دارو، گفت: 
قیمتی  چند  و  ارز  نرخ  تغییرات  بحث  در  حال  هر  به 
شدن ارز کسانی هم هستند که سوء استفاده می کنند. 
سامانه ها  بهتر  ارتباط  با  که  است  این  ما  برنامه ریزی 

میان وزارت صمت، بانک مرکزی و وزارت بهداشت از 
بروز سوء استفاده ها جلوگیری کنیم.

زمینه  این  در  تخلف  از  مواردی  البته  افزود:  وی 
متخلفین  که  است  افتاده  اتفاقاتی  و  داشته  وجود 
شناسایی شدند و به دستگاه های قضایی و امنیتی که 
در رسیدگی به این امور صلاحیت دارند، معرفی شده اند 
و پرونده هایشان به جریان افتاده است. امیدواریم دیگر 

چنین موضوعاتی تکرار نشود.
برخوردها بازدارنده باشد

شانه ساز با اشاره به اظهاراتی مبنی بر این که بخش 
اعظم ارز دارو دچار سوء استفاده شده است، گفت: اگر 
بخش اعظم ارز دارو مورد سوء استفاده قرار گرفته بود که 
در حال حاضر با کمبود دارویی شدیدی مواجه بودیم. خیر، 
بخش اعظم ارز دارو نبوده است، اما سوء استفاده هایی انجام 
شده که در این زمینه با کمک گمرک جمهوری اسلامی 
و دستگاه های امنیتی و ناظر، متخلفان را شناسایی کرده 
و با آنها برخورد جدی خواهد شد. امیدواریم برخوردها در 
این حوزه برخوردهای بازدارنده باشد تا چنین تخلفاتی 

تکرار نشود.
شانه ساز درباره انتشار اسامی شرکت های متخلف، 
اعلام  البته  باشد.  بازدارنده  تنبیهات  باید  قطعاً  گفت: 
انجام  قضایی  دستگاه  سوی  از  باید  متخلفین  اسامی 
بررسی های  و  از ورود دستگاه قضا  بعد  شود که قطعاً 
اولیه به اطلاع مردم خواهد رسید. خواهش ما این است 
که برخوردها بازدارنده باشند؛ به طوری که انجام چنین 
تخلفاتی چه به صورت فردی و چه به صورت ساماندهی 

شده، صرف نکند.

معاون وزارت آموزش و پرورش درباره تراکم جمعیت دانش آموزی در دوره 
ابتدایی اظهار کرد: تراکم کلاسی نباید بالای 2۶ نفر در دوره ابتدایی باشد. این 
در حالی است که حدود ۶2 درصد کلاس ها تراکم بالای 2۶ نفر دارند و ۳۰22 
کلاس درس نیز بالای ۴1 نفر هستند. رضوان حکیم زاده با اشاره به چالش های 
تحقق عدالت آموزشی گفت: عدالت آموزشی یعنی همه کودکان امکان رفتن به 
مدرسه را داشته باشند. معنای کیفی عدالت آموزشی نیز به فرصت برابر برای 
یاد گرفتن تاکید دارد. آیا همه آنها که امکان رفتن به مدرسه را پیدا می کنند، 
می توانند فرصت های برابر یادگیری داشته باشند؟ وی افزود: اکثر رتبه های 
برتر کنکور هم شرایط اقتصادی و اجتماعی برتری داشتند که بیانگر تفاوت 
در دسترسی به فرصت های برابر است. البته باید همه جوانب را درنظر گرفت و 
به پیشرفت های حاصل شده در زمینه عدالت آموزشی نیز توجه کرد. هرچند 
هنوز در بخش هایی نیازمند بهبود و ارتقا هستیم. یکی از دستاوردهای خوب 
نظام آموزشی، پوشش تحصیلی ۹۸.1۳ درصدی در دوره ابتدایی است. معاون 
آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش با اشاره به اینکه اگر همه دانش آموزان 
به مدرسه می روند یعنی همه آنها حق موفقیت دارند اظهار کرد: اگر این اصل 
را به عنوان هدف نظام آموزشی بپذیریم، شرایط باید به گونه ای رقم بخورد که 
همه دانش آموزان به یک اندازه فرصت رشد و ترقی داشته باشند. ولی شاهد 
هستیم که در عمل این اتفاق نمی افتد و حتی کدرشته های خوب کنکور نیز 
در اختیار دانش آموزان و خانواده های مناطق برخوردارتر قرار می گیرد.حکیم 
زاده اضافه کرد: ریشه این موضوع به دوران کودکی یعنی یادگیری اولیه بر 
می گردد. فرصت برخورداری از آموزش های پیش دبستانی یکی از شاخص های 
مهم است. اکنون نرخ پوشش پیش دبستانی ۷۴ درصد است و اتفاقا نکته جالب 
توجه آنکه مناطق کمتر برخوردار پوشش بهتری دارند، زیرا در چند سال اخیر 
ردیف اعتباری ویژه پیش دبستانی مناطق دوزبانه در بودجه های سنواتی دیده 
می شود. در عین حال که میانگین کشوری پوشش پیش دبستانی ۷۴ درصد 

است در استان هایی چون خوزستان 1۰۰ درصد، در برخی چون ایلام ۹۰ 
درصد است. در واقع در استان های کمتر برخوردار وضعیت پوشش ما بسیار 
خوب است. وی با اشاره به عوامل موثر یادگیری در دوره ابتدایی گفت: عوامل 
درون مدرسه ای و برون مدرسه ای موثر بر یادگیری وجود دارند. معلم، کیفیت 
همسالان در کلاس درس، تراکم جمعیت کلاسی، فضا، امکانات و دسترسی به 
منابع یادگیری از جمله عوامل درون مدرسه ای تعیین کننده کیفیت یادگیری 
دانش آموزان هستند.معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش ادامه داد: 
آیا همه دانش آموزان ما به یک اندازه می توانند یاد بگیرند؟ آیا سیاست های 
ما در جهت تحقق عدالت آموزشی است یا خیر؟ آیا بهترین و باتجربه ترین 
معلمان را به مناطق محروم می فرستیم؟ متاسفانه جواب ما به این پرسش ها 
منفی است. رویه غلطی شکل گرفته که هرچقدر معلمان باتجربه تر می شوند و 
سابقه شان بالا می رود در مناطق بهتری بکار گرفته می شوند. هرچه قدر ارتفاع 
ثروت در شهر بیشتر می شود معلمان با تجربه تر به مناطق بهتر می روند و ما 
انگیزه ای ایجاد نمی کنیم تا معلم باتجربه به مناطق محروم برود.حکیم زاده با 
اشاره به فعالیت دانشسرای مخصوص عشایر در گذشته که مدت هاست حذف 
شده است عنوان کرد: پیگیری هایی انجام شده تا بتوانیم معلم با کیفیت عشایر 
از طریق دانشسرا جذب کنیم. اگر سرباز معلم به کلاس مناطق محروم برود 
که تجربه ندارد به کیفیت یادگیری آن دانش آموزان لطمه وارد می شود. وی 
افزود: عامل دیگر موثر بر یادگیری، کیفیت همکلاسی ها است. اینکه دانش 
آموزان باهوشتر و باانگیزه تر در کلاس باشند بر یادگیری تاثیر می گذارد. اما 
سیاست ما این است که انواع مختلفی از مدارس را ایجاد کردیم و به بهانه های 
مختلف دانش آموزان با انگیزه را از مابقی دانش آموزان جدا می کنیم. تعدادی 
به مدارس تیزهوشان می روند و یکسری را با آزمون به نمونه دولتی می فرستیم. 
جالب اینکه قرار بوده مدارس نمونه دولتی در مناطق محروم باشد ولی عجیب 
است که چطور از مناطق شهری سردرآورده اند. در مدارس شاهد هم جداسازی 

می کنیم و اشخاص دارای شرایط خاص وارد این مدارس می شوند. جداسازی بر 
اساس طبقه اجتماعی اقتصادی هم رخ می دهد و بخشی به مدارس غیردولتی 
می روند. در مدارس هیئت امنایی نیز خانواده ها بسته به اینکه چقدر امکان 
مشارکت در تامین هزینه مدرسه دارند فرزندشان را ثبت نام می کنند تا شرایط 
بهتر یادگیری فراهم شود. حکیم زاده در برنامه تلویزیونی پرسشگر درباره تراکم 
جمعیت دانش آموزی در دوره ابتدایی عنوان کرد: طبق مصوبات شورای عالی 
آموزش و پرورش، تراکم کلاسی نباید بالای 2۶ نفر در دوره ابتدایی باشد. نرخ 
مطلوب هم 2۰ تا 22 نفر است. این در حالی است که حدود ۶2 درصد کلاس 
ها تراکم بالای 2۶ نفر دارند. ۴۸.2 درصد کلاس ها 2۶ تا ۳۵ دانش آموز، 
12.1 درصد کلاس ها ۳۶ تا ۴۰ دانش آموز، 1.۷ درصد کلاس ها بالای ۴1 
دانش آموز دارند. آخرین آمار نشان می دهد ۳۰22 کلاس درس بالای ۴1 نفره 
داریم. این اتفاق در مدارس خاص رخ نمی دهد و در مدارس دولتی رخ می 
دهد. چند سال دیگر کدرشته های خوب کنکور نیز از دسترس طبقه متوسط 

خارج خواهد شد.
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روزنامه صبح ایران

کارت های بانکی 4 برابر جمعیت ایران
در تازه ترین آمار بانک مرکزی  منتشر شد

ایران  موتورسیکلت  تولیدکنندگان  انجمن  رییس 
با  را  برقی  موتورسیکلت های  می توانیم  ساله  دو  گفت: 

موتورسیکلت های فرسوده جایگزین کنیم.
ابوالفضل حجازی، تصریح کرد: به دلیل تغییر مقطعی 
سیاست های دولت، برای تولیدکنندگان امنیت ایجاد نشده 

که روی موتورسیکلت های برقی سرمایه گذاری کنند.
برقی  موتورسیکلت های  تولید  برای  افزود:  وی   
طرح و ایده های جدیدی ارائه شده که طبق این طرح ها 
می توانیم طی دو سال ۸۰ درصد موتورهای فرسوده را با 

موتورسیکلت های برقی جایگزین کنیم.../ صفحه 3

ورزش  توسعه  معاون  داورزنی،  محمدرضا 
قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان در ارتباط 
با نامه ای که از سوی وزارت ورزش و جوانان به بانک 
نیز  است  شده  ارسال  نیمایی  ارز  مورد  در  مرکزی 
مرکزی  بانک  سال،  هر  روال  طبق  کرد:  خاطرنشان 
و  می دهد  اختصاص  نیمایی  ارز  ورزش  به  برای کمک 
باشگاه ها،  ارزی  هزینه  دلار  میلیون   1۵ تا   1۰ سالانه 
ارز  از  و  است  کشور  ورزش  مجموعه  و  فدراسیون ها 
داشتیم  قبل  از  که  تفاهمی  و  برنامه   طبق  نیز  نیمایی 

4 صفحه  می کنیم..../  استفاده 

 هزینه ورزش ایران سالی 
۱۵ میلیون دلار است

۲ ساله می توانیم موتور برقی را 
جایگزین موتورهای فرسوده کنیم
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رییس انجمن تولیدکنندگان موتورسیکلت مدعی شد:

معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان :

3/

4

فغانی، سیدجلال، برانکو، پرسپولیس و 
صیادمنش بهترین های لیگ هجدهم

بیرانوند مرد سال فوتبال ایران شد


